

Ivan Giacomo Pezzotta is a Psychologist and a Systemic Psychotherapist. He completed his training in psychology and psychotherapy between Spain and Italy. In addition to his private clinical practice, he works in Trento as a supervisor in educational centers and as a coordinator of interventions with perpetrators of violence against women. He co-authored the book *“Era una brava persona. Sguardi sulla violenza maschile contro le donne”* (*“He was a good person. Views toward male violence against women”* with lawyer E. Corn, and sociologist L. Malgesini, Erickson, Trento 2024).

Ivan Pezzotta est psychologue et psychothérapeute à orientation systémique. Il a suivi sa formation en psychologie et en psychothérapie entre l'Espagne et l'Italie. A côté de sa pratique clinique privée, il travaille à Trente en tant que superviseur de centres éducatifs et coordinateur d'interventions pour les hommes auteurs de violences contre les femmes. Il est co-auteur de l'ouvrage *“Era una brava persona. Sguardi sulla violenza maschile contro le donne”* (*“C'était une bonne personne. Points de vue sur la violence masculine à l'égard des femmes”*, avec le juriste E. Corn et le sociologue L. Malgesini Erickson, Trento 2024).